
Wethouder Schollema doet oproep via Facebook. 

"Ik zie het al een tijdje voor me. Een hal vol sporters, een gezellige kantine en het terrein nog "even" 

schitterend inrichten. Ondanks dat we er echt alles aan doen schaam je je als bestuurder haast dat het 

nog niet is gelukt tussen de 2 grote partijen om er uit te komen. 

 

Ik hoop voor alle inwoners van Middelstum en de wijde omgeving dat we er komende week uitkomen. 

Misschien helpt het als u mee duimt. Laten we zeggen dat een "like" of een reactie zou voelen als steun in 

de rug. Kop tr veur!” 

Deze woorden sprak wethouder Bé Schollema tot al zijn “vrienden” op Facebook. En geef hem eens 

ongelijk. Een oproep recht uit het hart. Dus laten we met zijn allen duimen dat het allemaal goed komt en 

dat de sleutel binnenkort overhandigd kan worden. 

Heeft u een mening of suggestie over de “sporthal affaire” ? We horen hem graag! 
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